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Kilenc órakor tizenkét Rózsa utcai lakó jelent meg a polgármesteri hivatal előtt, az ellen
tiltakozva, hogy elmaradt az idénre betervezett aszfaltozás az utcájukban. Közülük egy jelent
meg sáros gumicsizmában (egy nappal korábban úgy tervezték, hogy mindannyian
gumicsizmában jönnek, hogy így láttassák az ottani állapotokat), akinek pólóján több felirat is
volt („A Rózsa utca aszfaltjáért", „Megígértétek RMDSZ prostituált szervezet", „főpap Bunta
Levente", „kántor Tikosi László főgépész", „Hol az aszfalt?").

  

  

9 óra 12 perckor a portás szólt a bejárat előtt várakozó lakóknak, hogy értesítette a
városgazdálkodási osztályt ittlétükről, de ott azt a választ kapta, hogy a polgármester
házonkívül van. „Menjünk be!" – hangzott el néhány percen belül, s az összegyűltek a jelzett
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főosztály ajtajához vonultak, ahol közölték velük, hogy negyedóra múlva megérkezik Tikosi
László
műszaki igazgató és vele beszélhetnek – Tikosi 9 óra 25 perckor megérkezett, a folyosón állt
szóba a tiltakozókkal.

  

  

Tájékoztatta őket a kialakult helyzetről: az önkormányzat idén valóban belefoglalta a
költségvetésbe az utca aszfaltozását, ám egy nem várt jogi lépés keresztülhúzta számításaikat.
Az történt, hogy a versenytárgyalás eredményét jogi úton megtámadta egy brassói cég, a
marosvásárhelyi bíróság neki adott igazat, s emiatt a nyertes pályázóval nem tudtak szerződést
kötni. Ezt a hivatal nem hagyja annyiba, a következő lépés az, hogy új versenytárgyalást írnak
ki még idénre, s remélik, hogy ezúttal sikerrel járnak, s akkor 2011 tavaszán el lehet kezdeni a
munkát.
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  A lakók több dolgot nehezményeztek (pl. a Pacsirta, a Kút, a József Attila utca leaszfaltozását),a kb. félórás megbeszélésen Tikosi mindenre választ adott, többek között arra a kérdésre is,hogy a Rózsa utca mindkét részét nem fogják leaszfaltozni, csak a hosszabb, szélesebb ágát.Arra is kell számítani, hogy az aszfaltozás után megnövekszik a gépjárműforgalom az utcában,hiszen a távlatok arról is szólnak, hogy a csereháti lakóteleppel is összekötődne a felújított út, aRózsa utca végén pedig lakóparkot is terveznek, s a közelben fog elhaladni az új terelőút is –„remélem, hogy önök megérik a terelőutat", tette hozzá Tikosi. Mint mondta, az a lényeg, hogyaz aszfaltozást jövőben el fogják végezni, illetve új hidat is építenek.  

  „Annyi jövő év volt, Tikosi úr..." – mondta az egyik lakó, mintegy jelezve, hogy a témában évekóta csak ígérgetés folyik, konkrét lépés még nem történt, az utca ősszel-tavasszal sáros,nyáron poros. „Remélem, hogy jövőben poharat koccinthatunk" – zárta mondanivalóját Tikosi(„Mire..?" – jött egy megjegyzés a lakóktól...), majd javasolta, hogy a lakók jelöljenek ki kétszemélyt, akik az egész folyamatot (pl. az új versenytárgyalást) követhetik, mert „semmi sincstitkosítva a dologban". A találkozó tíz óra után néhány perccel ért véget.  
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